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Emne: Høringsuttalelse - forskrift om snøskuterløyper i Porsanger kommune
Vedlegg: 
Viser til deres brev av 17.06.2020 vedrørende saken.

Kjæs bygde- og hytteforening har følgende merknader til høringen:
Kjæs bygde- og hytteforening har spilt inn to forslag til nye skuterløyper i Porsanger kommune.

Forslag 22 (fra løpe 23 til kommunegrensa til Lebesby):
Merknad: Kjæs bygde- og hytteforening støtter forslaget i saken om at løypa ikke opprettes i denne omgangen, da
Lebesby kommune nå i første omgang kun vil regodkjenne eksisterende løyper. Kjæs bygde- og hytteforening ber
imidlertid Porsanger kommune følge opp saken overfor Lebesby kommune. Dette fordi eksisterende løype over
Veidnesdalen mellom Veidnes og Kunes, og som har tilknytning til løypenettverket i Porsanger, anses som svært
risikofylt pga rasfare og en svært bratt løypetrase.
Mange, spesielt eldre, tør av den grunn ikke benytte løypa. 

Forslag 23 (løype fra hyttefeltet i Sløkevika):
Merknad: Forslaget i høringen foreslås ikke vedtatt, men at saken sendes til ny høring med et annet trasevalg fra
Sløkevika til Coarvetjavri (løype 27 jmf kartet i høringsutkastet).
Kjæsbygde- og hytteforening har spilt inn dette forslaget tidligere til Porsanger kommune etter innspill fra reindrifta. Vi
støtter således forslaget, og forventer at saken sendes ut på ny høring så snart som mulig.

Med vennlig hilsen
Kjæs bygde- og hytteforening

Trond Østgård
Nestleder


